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1. Kort beskrivelse av året som har gått                      

2024 har vært et år med god medlemsvekst og jevnlig gjennomførte treninger og kurs for Avd Ringerike. 

Totalt har det vært gjennomført 52 aktiviteter, herunder tre stevner og et Nivå-3 kurs. 

2. Antall medlemmer ved årsskiftet: 
120 betalende medlemmer (opp fra 96 i 2023). 

3. Vurdering av videre drift i avdelingen 
Økonomien er god og gir forutsetning for videre drift. 

4. Styrets sammensetning 

Leder 

Tor Espen Borgersen 

Nestleder  

John Anders Ingebo 

Sekretær  

Sunniva Gaasemyr 

Kasserer  

Magnus Haugerud 

Styremedlem og leder for skyteutvalget 

Espen Leiksett 

Styremedlem   

Ole Eirik Thunshelle, Tor Einar Stokke 

Vararepresentanter 

Torstein Dynna, Øystein Fauske 

5. Styremøter/årsmøter 
 
Årsmøtet ble avholdt:  

21. februar 2024, Ringerike gjestegård 

 
Antall styremøter i perioden:  

5 

 



Å rsberetning for NROF avd. Ringerike 2024 

 

2 
 

Medlemmer til stede på årsmøtet  

22 

Innkallingen til årsmøtet ble kunngjort via - Flere kryss mulig 

X Via e-post 

X Facebook 

X Via telefon til medlemmer uten e-post 

6. Økonomi 

Årets driftsresultat  

Driftsunderskudd på 41 857,-  

Kommentarer til driftsresultatet 

Økonomien er god og gir forutsetning for videre drift. 

7. Materiellanskaffelser 

Etter innkjøp av container til utstyr i 2023 har ikke avdelingen gjennomført større materiellanskaffelser i 

2024. Containeren ble utplassert på bane 9 på Ringerike skytesenter våren 2024. og er tatt i bruk med 

god effekt.  

8. Verveaktivitet i avdelingen 

Aktiv verveaktivitet foregår i hovedsak ved at nåværende medlemmer inviterer tidligere kolleger, samt 

gjennom HV-kanaler.  

9. Skyteaktivitet i avdelingen                                                                 

Avdelingen har i perioden arrangert 51 skyteaktiviteter (opp fra 35 i 2023), hvorav 3 Nivå 1 stevner. 

Aktivitetene fordeler seg i hovedsak på innendørs finpistolskyting på Nivå 1 i vinterhalvåret, og utendørs 

rifle og/eller pistoltrening i sommerhalvåret på Nivå 1-3. 

Medlemmer har også stilt på stevner i regi av andre klubber. To medlemmer deltok på NM i Nivå-3 

skyting i Bergen. 

Antall godkjente skyteinstruktører i avdelingen (utdannet av NROF) 

Torstein Dynna og Marius Torgersen er avdelingens skyteinstruktører. 

Arrangering av skytekonkurranser 

3 Nivå 1 stevner. 
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Aktivitetenes bidrag til måloppnåelse i avdelingen 

Skyteaktiviteten er svært viktig for avdelingens medlemmer og bidrar til nyrekruttering. 

10. Feltidrettsaktiviteter i avdelingen 

Følgende feltidrettsaktiviteter er gjennomført - Flere kryss mulig 

Ingen arrangert av avdelingen 

11. I hvilken grad bruker avdelingen hjemmesidene til å formidle informasjon til sine 
medlemmer? 

Normal 

Avdelingens erfaring med bruk av hjemmesidene 

Avdelingen bruker hjemmesiden til å formidle informasjon, men i fjor ble Facebook i stor grad benyttet. 

12. I hvilken grad bruker avdelingen e-post til å formidle informasjon til sine medlemmer? 

Avdelingen bruker e-post til å spre informasjon også fra andre avdelinger og NROF sentralt. 

Avdelingens erfaring med bruk av e-post 

Bra 

13. I hvilken grad bruker avdelingen sosiale medier til å formidle informasjon til sine 
medlemmer? 

Avdelingen har egen side på Facebook. 87 medlemmer per dags dato (opp fra 61 i 2023, 52 i 2022). 

Avdelingens erfaring med bruk av sosiale medier 

De av avdelingen som er aktive skyttere, benytter avdelingens Facebookside.  

14. Avdelingens forhold til media (omtaler, leserinnlegg eller lignende) 
Avdelingen er ikke flink nok til å benytte seg av omtaler i media. 

15. Minnemarkeringer 

Følgende minnemarkeringer har blitt markert:  

Æresvaktoppdrag - beskriv kort:  

Ingen 

Avdelingens samarbeid med lokalt veterankompani:  

Ingen  
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16. Avdelingens sosiale arrangementer 

Det ble arrangert julesamling på Ringerike gjestegård 16. desember 2024. 

17. Beskriv kort annen virksomhet eller aktivitet som ikke er nevnt over 

N/A 

18. Kontaktutvalgsmøter 

N/A 

19. Samarbeidet med HV 

Det er et godt samarbeid.  

20. Samarbeid med andre avdelinger (enn HV) i Forsvaret 

Har godt samarbeide med CYFOR på Eggemoen.  

21. Samarbeid med andre NROF-avdelinger 

Det har vært få naturlige arenaer for samarbeid med andre NROF-avdelinger i 2024.  

Hvordan vurderes samarbeidet? 

Samarbeidet med NROF sentralt er godt og vi får svar på de spørsmålene vi har. 

22. Samarbeid med andre forsvarsrelaterte organisasjoner 

Lite. 

 

 

Lunner 9. mars 2025 

 

Sunniva Gaasemyr, sekr. 


